
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer Van Kesteren 

van de PVV gestelde vragen ex art. 38 RvO over prioriteitstelling tijdens deze 

Coronacrisis. De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan.  

 
1. Voor het eerst in 25 jaar worden dak- en thuislozen in de opvang geweigerd. 

Waarom investeert het College van B&W niet per direct in extra opvang 

voor deze groep mensen zoals dat ook met asielzoekers is gebeurd? 

 

Al kort na het uitbreken van de Corona crisis bleek dat de bestaande 

opvangmogelijkheden voor dak- en thuislozen aan de Schoolstraat niet 

voldeden aan de door het RIVM gestelde richtlijnen. Vanwege het belang om 

hier zo goed mogelijk aan tegemoet komen is met snelheid naar een 

alternatieve voorziening gezocht. Dit heeft er toe geleid dat inmiddels alweer 

een aantal weken geleden het Schimmelpenninck Huys in gebruik is genomen 

voor de opvang van dak- en thuislozen. Dak- en thuislozen hebben op deze 

nieuwe locatie individuele kamers tot hun beschikking en er zijn 

voorzieningen voor quarantaine, indien noodzakelijk. Tevens is de capaciteit, 

in vergelijking met de locatie aan de Schoolstraat, enigszins verruimd. Op 

deze nieuwe locatie kan beter tegemoet worden gekomen aan de RIVM 

richtlijnen.  

  
2. In een aantal verzorgingshuizen worden sinds kort corona patiënten uit het 

Martini Ziekenhuis ‘opgevangen’. In deze instellingen verblijven in de regel 

voornamelijk kwetsbare ouderen die uiterst besmettingsgevoelig zijn voor 

het coronavirus. Maatschappelijke organisaties waarschuwen voor het 

besmettingsgevaar dat wordt gecreëerd als in verzorgingshuizen Corona 

patiënten worden opgevangen. Is het College van B&W bereid om voor de 

Onderwerp  

Beantwoording vragen ex art. 38 RvO van de PVV 

over prioriteitstelling tijdens deze Coronacrisis 

Steller 
 

A. Boer  

 
  

 

 De leden van de raad van de gemeente Groningen 

te 

GRONINGEN 

Telefoon  (050) 367 42 18 Bijlage(n)  1 Ons kenmerk    

Datum  8-5-2020 Uw brief van   Uw kenmerk  - 

        

Estdal1g
Notitie
203430-2020



 
Bladzijde 2 
  

 
 
 

 

opvang van de zogenaamde ‘overloop’ van corona patiënten uit de 

ziekenhuizen alternatieve opvang te realiseren, bijvoorbeeld in leegstaande 

hotels zodat de kwetsbare en besmettingsgevoelige bewoners van de 

verzorgingshuizen niet onnodig in gevaar worden gebracht? En zo nee, 

waarom niet? 

 

Het realiseren van voorzieningen voor corona patiënten die niet (langer) in 

het ziekenhuis kunnen verblijven is geen verantwoordelijkheid van onze 

gemeente. De medische- en zorgsector werken hier hard en zorgvuldig samen 

aan, in nauw contact met de verantwoordelijke departementen alsmede met 

het RIVM. Om er zeker van te zijn dat er geen risicovolle situaties (zijn) 

ontstaan hebben wij uw vraag binnen het Regionaal Overleg Niet Acute Zorg 

(RONAZ) aan de orde gesteld. In nauw overleg is er opvang geregeld voor 

mensen die niet langer in het ziekenhuis kunnen verblijven. Binnen de 

gemeente Groningen betekent dit specifiek de opvang van patiënten bij 

Maartenshof (onderdeel van Zorggroep Groningen), die besmet zijn met het 

corona virus en niet (langer) behandeld worden in het ziekenhuis. Deze 

opvang biedt ruimte aan maximaal 20 corona patiënten en vindt plaats met 

volledige inachtneming van de richtlijnen die het RIVM hiervoor heeft 

opgesteld, waarbij alle mogelijke maatregelen zijn getroffen om het risico op 

besmetting maximaal te voorkomen. Deze aanpak voorziet dus in een 

noodzakelijke behoefte en wordt bovendien op een uiterst zorgvuldige wijze 

vormgegeven. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

loco-burgemeester,     secretaris, 

Roeland van der Schaaf    Christien Bronda 

 
 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 

 


